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REVISJONIKOMISJONI 

KOOSOLEKU PROTOKOLL 

  

Tõrva                                                                                     27.01.2025 nr 1-11/2025/1 

 

 

 

 

Algus kell 14:00, lõpp kell 14:40 

Toimumise koht: Tõrva Vallavalitsus (Kevade 1, Tõrva) 

Koosoleku juhataja: Harry Mägi 

Protokollija: Tiiu Kukk 

Osalejad: Hardo Lust, Harry Mägi, Indrek Valner, Eero Viisu 

Puudusid: Arnold Looga 

Kutsutud: finantsjuht Maire Appo ja sekretär Tiiu Kukk 

 

Päevakord: 

1. Tõrva valla 2025. a. eelarve eelnõu;  

2. Revisjonikomisjoni 2025. aasta tööplaan;  

3. Jooksvad küsimused.  

 

Päevakord kinnitati ühehäälselt. 

 

1. Päevakorrapunkt  

Tõrva valla 2025. a. eelarve eelnõu  

Ettekandja: finantsjuht Maire Appo.  

Maire Appo esitles tabelit, milles oli välja toodud valla 2025. aasta eelarve planeeritavad tulud ja 

kulud. Tulude maht on 12 019 664 € ja kulude maht on 11 276 530€.  

Komisjoni liikmed arutlesid maamaksu teemal.  

Hardo Lust uuris valla laenude teenindamise kohta. Maire Appo selgitas, et majandus-eelarve 

komisjoni koosolekul paluti tal uurida laenude refinantseerimise võimalusi. See on hetkel töös. 

 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks 

 

2. Päevakorrapunkt  

Revisjonikomisjoni 2025. aasta tööplaan.  

Eero Viisu tegi ettepaneku mitte külastada asutusi, mida on kolme aasta jooksul juba kaks korda 

külastatud. Komisjoni esimees pakkus välja, et käesoleval aastal võiks revideerida järgmiseid 

asutusi: Tõrva Tervisekeskus AS, Tõrva Vallavalitsus ja Tõrva Vallavalitsuse sotsiaalosakond. 

Valla sotsiaalosakonda ja Tervisekeskust võiks revideerida märts-aprill 2025 ja vallavalitsust 

mais 2025. 
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Otsustati: kinnitada revisjonikomisjoni 2025. aasta tööplaan (lisatud). 

 

3. Päevakorrapunkt  

Jooksvad küsimused. 

Komisjoni liikmed arutlesid lasteaedade kohatasude tõstmise teemal. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)                                                               (allkirjastatud digitaalselt) 

 

Harry Mägi        Tiiu Kukk 

juhataja                                                                                             protokollija 


